

站内搜索:

搜索

用户: 密码:

登录

保存

招聘信息

当前位置: 首页 / 客户服务- / 报告查询 / 2005年研究成果年报 / 电力市场预测与分析

- ◇ 战略与规划研究
- ◇ 电力市场预测与分析
- ◇ 体制改革与政策分析
- ◇ 电力项目经济与财务分析
- ◇ 电价研究
- ◇ 其他

最近更新

- 全面小康社会需要用多少..
- 2005年全国电力市场分析..
- 2005年上半年下半年售电..
- 2005年一季度和春节期间..
- 2005年春季山西电力市场..
- 北京电网负荷特性与空调..
- 中电投集团公司2005年电..
- “十一五”期间三峡新增..
- 河曲电厂二期电能消纳市..
- “十五”期间我国负荷特..

本周排行

- 河曲电厂二期电能消纳市..
- 2005年春季山西电力市场..
- 中电投集团公司2005年电..
- 2005年上半年下半年售电..
- 2005年一季度和春节期间..
- 全面小康社会需要用多少..
- 北京电网负荷特性与空调..
- 2005年全国电力市场分析..
- “十一五”期间三峡新增..
- 气候与电力负荷、电量关..

2005年一季度和春节期间电力供需形势预计

摘要

受国网公司营销部的委托, 国电动力经济研究中心于2004年底完成《2005年一季度和春节期间电力供需形势预计》研究报告。报告主要内容包括: (1)2004年我国电力供需形势的分析总结; (2)2005年一季度及春节期间国网公司经营区域电力需求预测; (3) 2005年一季度及春节期间国网公司经营区域电力供应能力分析; (4) 2005年一季度及春节期间国网公司经营区域主要电网电力电量平衡分析; (5)提出了一季度春节期间国家电网公司如何保证电力供应的措施建议。报告为春节期间国网公司保障安全供电发挥了积极作用。

课题负责人: 周峰

课题组成员: 周峰 韩新阳

The Electric Power Supply and Demand Situation Prediction During the First Quarter of 2005 and the Spring Festival

Abstract: Entrusted by marketing department of State Grid Corporation, State Power Economic Research Center has finished this report at the end of 2004. The main contents of this report are: (1) the analyzing and summarizing of the state of electric power supply and demand in our country in 2004. (2) The electric power demand forecasting of the area belonging to State Grid Corporation during the first quarter of 2005 and the Spring Festival. (3) The electric power supply analysis of the area belonging to State Grid Corporation during the first quarter of 2005 and the Spring Festival. (4) Analysis of the balance of load and power in the areas that belong to State Grid Corporation during the first quarter of 2005 and the Spring Festival. (5) Putting forward the suggestions on how State Grid Corporation to guarantee the supply of electric power during the first quarter of 2005 and the Spring Festival. The report plays a positive role in ensuring the security of power supply of State Grid Corporation during the Spring Festival.